

## Specimen (2): Announcement of Interim Financial Results For 1<sup>st</sup> Quarter 2023

To: Bahrain Bourse

We would like to inform you that the Board of Directors of Bahrain Flour Mills Company met on Sunday 14/5/2023 at 03:00 PM and approved the interim financial results for the 3 months ending 31/03/2023 as below:

### 1. Company Results:

	For the 3 months ending	
	31/03/2023	31/03/2022
Net Profit (Loss) Attributable to Equity Shareholders (B.D./\$)* #	512,840	2,891,878
Profit (Loss) per Equity Share (B.D./\$)	21 fils	116 fils

\* Net profit (Loss) includes extraordinary non-recurring items amounting to B.D./\$ - for first Quarter of this year compared to B.D./\$ - for the first Quarter of the previous year indicated above.

# Net profit (Loss) includes amount BD - as a result of change in IAS/IFRS. For the first Quarter of this year compared to B.D./\$ - for the first Quarter of the previous year indicated above.



Authorized Name and Signature :Wayne Henry Craig

Date:14/05/2023



BAHRAIN FLOUR MILLS Co. شركة البحرين لمطاحن الدقيق

ص.ب: ٢٦٧٨٧ | المنامة | مملكة البحرين | هاتف: +٩٧٣ ١٧٧٢٩٩٨٤ | فاكس: +٩٧٣ ١٧٧٢٩٣١٢  
P.O. Box 26787 | Manama | Kingdom of Bahrain | Phone: +973 17729984 | Fax: +973 17729312  
E-mail: info@bfm.bh | البريد الإلكتروني | Website: www.bfm.bh | الموقع الإلكتروني



## نموذج (2): الإعلان عن النتائج المالية المرحلية المراجعة للربع الأول من العام 2023

السادة / بورصة البحرين

نود إفادتكم بأن اجتماع مجلس إدارة شركة البحرين لمطاحن الدقيق الذي عقد يوم الأحد الموافق 2023/05/14 في تمام الساعة الثالثة ظهراً، قد اعتمد البيانات المالية المرحلية غير المدققة والمراجعة للربع الأول المنتهي في 2023/03/31 وفقاً لما هو موضح أدناه:

لفترة ثلاثة اشهر المنتهية في		البند
2022/3/31	2023/3/31	
512,840	2,891,878	صافي الربح (الخسارة) العائد الى حملة الاسهم العادية (د.ب./ \$) *
21 فلس	116 فلس	العائد على السهم العادي (د.ب./ \$) الواحد

\* يتضمن صافي الربح (الخسارة) بنود استثنائية غير متكررة بمبلغ - د.ب./ \$، مقارنة مع مبلغ - د.ب. / \$، للربع الاول من السنة المالية السابقة.

# يتضمن صافي الربح (الخسارة)، نتيجة التغيير في تطبيق معايير المحاسبة الدولية، ربح/(خسارة) مبلغ -د.ب. ، مقارنة مع مبلغ - د.ب. / \$، للربع الاول من السنة المالية السابقة.



التاريخ : 2023/05/14

الاسم والتوقيع المعتمد : واين هنري كريغ

شركة البحرين لمطاحن الدقيق BAHRAIN FLOUR MILLS Co.

ص.ب: ٢٦٧٨٧ | المنامة | مملكة البحرين | هاتف: +٩٧٣ ١٧٧٢٩٩٨٤ | فاكس: +٩٧٣ ١٧٧٢٩٣١٢  
P.O. Box 26787 | Manama | Kingdom of Bahrain | Phone: +973 17729984 | Fax: +973 17729312  
الموقع الإلكتروني: www.bfm.bh | البريد الإلكتروني: info@bfm.bh

